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Zápis č. 07/2024-2025 Komisia pre školstvo zo dňa 17.06.2025 

MESTO BREZNO 

Komisia pre školstvo        

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

Zápis č. 07/2024-2025 

zo zasadnutia Komisie pre školstvo MsZ mesta Brezno,  

konaného dňa 17.06.2025  

 

Prítomní : 

Mgr. Daniel Struhár – predseda komisie 

Mgr. Andrea Valašťanová  

Mgr. Mária Kvietková 

Mgr. Eva Skačanová 

Mgr.  Martin Baxa  

Mgr. Zuzana Akurátna, PhD. 

Mgr.  Marta Paučová – sekretár komisie 

Neprítomní:  

Mgr. Ivana Donovalová - ospravedlnená 

Hosť: 

Ing. arch. Peter Iľanovský  

Rokovanie viedol : Mgr. Daniel Struhár - predseda Komisie pre školstvo 

Komisia je uznášania schopná.  

 

Program :  

1. Otvorenie 

2. Prehliadka priestorov elokovaného pracoviska ZUŠ, Nálepkova ulica  

3. Organizačné zabezpečenie škôl v šk.  roku 2025/2026 

4. Informácia o zápise detí do MŠ, počty predškolákov 

5. Umiestnenie žiakov ZŠ na stredné školy  

6. Zhodnotenie práce komisie počas 1. polroka 2025 

7. Rôzne 

8. Záver        

 

 K bodu č. 1  Otvorenie 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie Mgr. Daniel Struhár, privítal prítomných 

členov komisie na pôde ZUŠ Brezno, elokované pracovisko Nálepkova 2404. Ďalej  oboznámil 

prítomných s programom stretnutia. Členovia komisie nemali k programu žiadne výhrady. 

MsU-2025/787-14 

Ev. č. 34445/2025/14 

Brezno 

20.06.2025 
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K bodu č. 2   

PaedDr. Gabriela Pravotiaková, PhD., riaditeľka ZUŠ Brezno, privítala prítomných členov 

komisie na pôde elokovaného pracoviska a zároveň ich  priestormi ZUŠ na Nálepkovej ulici  

previedla. Tieto priestory sú už podľa jej slov v súlade s potrebami ZUŠ. Vyučuje sa tu 

hudobno-dramatický a tanečný odbor. Celkom tieto odbory navštevuje 79 žiakov.  Oproti 

hlavnej budove, ktorá je priestorovo nedostačujúca (cca 400 žiakov), sú priestory 

elokovaného pracoviska veľmi vyhovujúce.  

 

K bodu č. 3 

 Mgr. Paučová informovala o predbežnom organizačnom zabezpečení škôl na šk. rok 

2025/2026. Počty žiakov jednotlivých škôl budú nasledovné: 

ZŠ s MŠ K. Rapoša, Pionierska 4- 758 žiakov (nárast oproti min. šk. roku 44 žiakov) 

ZŠ s MŠ Pionierska 2 – 677 (pokles oproti min. šk. roku 40 žiakov) 

ZŠ s MŠ MPČĽ – 334 žiakov (nárast oproti min. šk. roku 7 žiakov) 

Navýši sa počet žiakov v ŠKD ZŠ s MŠ K. Rapoša o jeden šk. klub a taktiež o jeden šk. klub 

v ZŠ s MŠ MPČĽ 35. 

 

K bodu č. 4  

 Mgr. Paučová informovala o zápise detí na predprimárne vzdelávanie. Zápis detí do MŠ  

sa konal v období  od 01.05.2025 do 31.5. 2025 na všetkých materských školách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta rovnako.  Na šk. rok 2025/2026 bolo do materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Brezno podaných k 30.05.2025 spolu 336 prihlášok, z toho 

15  bolo duplicitných, nakoľko rodič má právo podať si prihlášku aj na viacero MŠ. Všetkým 

žiadostiam zákonných zástupcov detí, ktoré k 31.08.2025 dovŕšili 3 roky,  bolo vyhovené.  

Detí, pre ktoré je predprimárne vzdelávanie povinné s trvalým pobytom v meste Brezno na šk. 

šk. rok 2025/2026 je 227. Doposiaľ evidujeme 42 nezapísaných predškolákov s trvalým 

pobytom mesto. Zriaďovateľ má povinnosť viesť evidenciu detí plniacich povinné 

predprimárne vzdelávanie. Mgr. Paučová zasiela výzvu zákonným zástupcom detí, ktoré majú 

trvalý pobyt na území Brezna a na povinné predprimárne vzdelávanie  v MŠ v Brezne zatiaľ 

zapísané neboli a taktiež tieto deti dohľadáva prostredníctvom terénnych pracovníkom mesta 

Brezno.   Riaditelia ZŠ s MŠ vydajú rozhodnutie o prijatí/neprijatí detí na predprimárne 

vzdelávanie do 30.6.2025. Počty prijatých/ neprijatých detí a presná organizácia MŠ bude preto 

známa po 15.7.2025 

 

 

K bodu č. 5 

Mgr. Paučová stručne informovala o počte zapísaných žiakov breznianskych základných škôl 

na stredné školy v okrese aj mimo okresu Brezno.   Počet žiakov končiacich ZŠ, ktorí sa zapísali 

na SŠ v okrese Brezno je 64%, počet žiakov zapísaných mimo okresu Brezno je 34,67 %. 
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Podrobnejší prehľad o počte zapísaných žiakov na jednotlivé stredné školy sa nachádza 

v prílohe.  

 

K bodu č. 6 

 Predseda Komisie pre školstvo, Mgr. Struhár, poďakoval členom komisie za ich aktívne 

zapájanie sa, riešenie problémov a zaujímanie sa o dianie v školách a školských zariadeniach 

zriadených mestom Brezno a vzornú dochádzku.    

Stručne zhodnotila prácu komisie za 1. polrok 2025: 

• komisia sa stretla počas tohto obdobia 4x, spravidla týždeň pred zasadnutím mestského 

zastupiteľstva, tak ako bolo plánované v harmonograme zasadnutí na 1. polrok 2025 

• bola počas všetkých stretnutí uznášania schopná 

• zorganizovala 2 výjazdové stretnutia počas ktorých navštívila ZŠ s MŠ Májového 

povstania českého ľudu 35 a elokované pracovisko ZUŠ Brezno na Nálepkovej ulici 

• zaoberala sa aktuálnymi témami v oblasti školstva, ktoré bolo potrebné riešiť 

• program plánu práce na 1. polrok 2025 bol naplnený 

• najbližšie sa zasadnutie Komisie pre školstvo  bude konať v septembri 2025, v prípade 

potreby sa komisia stretne aj počas letných prázdnin.  

  

K bodu č. 7 

 Na pracovné stretnutie komisie bol prizvaný aj Ing. arch. Peter Iľanovský, ktorý 

vypracoval štúdiu nadstavby ZUŠ na Krčulovej ulici.  

PaedDr. Pravotiaková, PhD. – nakoľko kapacita hlavnej budovy ZUŠ Brezno na Krčulovej ulici 

je maximálne naplnená, nadstavby tejto budovy je nevyhnutná. Priestory sú nedostačujúce. 

Záujem o ZUŠ je stále veľký, nemôžeme vyhovieť všetkým žiadateľom, vzhľadom na to, že  

nemáme priestorové kapacity. Aj napriek tomu, že nie sme plnoorganizovaná ZUŠ- chýba nám 

audiovizuálny odbor- máme preplnené stavy. Preto bol oslovený Ing. Iľanovský po dohode 

s vedením mesta na vypracovanie štúdie nadstavby ZUŠ. Túto štúdiu aj komisii bližšie 

predstavil. Nadstavba by mala obnášať navýšenie priestorov cca o 590 m2 , čo by predstavovalo 

20 miestností. Čiastočne by bolo upravené aj prízemie- priechodzie miestnosti.  

Komisia navrhuje v prípade vyhlásenia vhodnej výzvy na vybudovanie nadstavby ZUŠ sa 

zapojiť  a návrh nadstavby zrealizovať.  

 

K bodu č. 8 

Na záver zasadnutia komisie pre školstvo sa Mgr. Struhár s členmi komisie rozlúčil, 

poďakoval za spoluprácu a účasť a všetkým poprial pekné prázdniny. 

 

 

 

 

 

Mgr. Daniel Struhár       Mgr. Marta Paučová 

predseda komisie         sekretár komisie 


